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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterne k

„A pilóta nélküli légijárművek repülésének szabályozására vonatkozó rendelethez mely
javaslatokat építették be a társadalmi egyeztetés során és mikor jelenik meg a

jogszabály?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A légiközlekedésről szóló törvény értelmében a pilóta nélküli légijárm űvek repüléseinek
szabályozása a közlekedésért felel ős miniszter hatáskörébe tartozik, ezért NFM rendelet fo g
vonatkozni . Ez a rendelettervezet 2016 . december 23-án vált nyilvánossá, amikor a társadalm i
és közigazgatási egyeztetés kezdődött . A tervezet nyilvános, bárki számára elérhető és
észrevételezhető volt, a nagymértékű érdeklődést, valamint az érintett felhasználók számát
tekintve feltételezhet ő , hogy a tervezetre rengeteg javaslat érkezett .

Január 13-án lezárult az egyeztetés, azonban arra vonatkozóan az érintettek nem kapta k
visszajelzést, hogy a javaslataik elfogadásra és beépítésre kerültek-e a jogszabály tervezetébe ,
így arról sem lehet biztosat tudni, hogy mi lesz a végleges jogszabály.

A tervezetben a rendelet hatályba lépés id őpontjaként 2017 . július He volt megjelölve,
azonban a rendeletet nem hirdették ki, ezáltal nem is lépett hatályba. A végleges szövegrő l
értelemszerűen tehát csak akkor tudunk majd nyilatkozni, ha megjelenik a rendelet, azonban
annak dátumát sajnos nem tudjuk .

Jelenleg tehát e rendelet hiányában szabályos keretek között eseti légtérben lehet repülni ,
amelyrő l a 26/2007 együttes rendelet rendelkezik. Az eseti légtér kijelölése egyrészt hosszú
folyamat eredménye, másrészt nem a pilóta nélküli légijárm űvek működtetésére hivatott .

országgyűlési képviselő



Tisztelt Miniszter Úr! Ezzel kapcsolatban a következő kérdéseket teszem fel :

1. Mikor jelenik meg a vonatkozó rendelet ?
2. Mi az oka a rendelet késlekedésének ?
3. Milyen javaslatok érkeztek a rendelethez ?
4. A javaslatok közül melyek azok, amelyeket a kormány beépített a rendeletbe ?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . július 27 .

Tisztelettel,

Schmuck Erzsébet
országgyű lési képviselő (LMP)
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